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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2015/16:1008 Licensplikten för ljuddämpare

Det blir alltmer populärt att använda ljuddämpare vid jakt, och 
licensansökningarna skapar mer arbete för polisen. Licensansökningarna för 
vapen och andra licenspliktiga vapendelar har på vissa ställen i landet gjort att 
handläggningstiderna blivit orimligt långa. För att minska polisens arbetsbörda 
och därigenom korta ned handläggningstiderna skulle vissa vapendelar kunna 
undantas från licensplikten. Ett exempel på det är ljuddämpare för jaktgevär 
som, förutsatt att den som köper en ljuddämpare redan har licens för ett 
jaktvapen, borde kunna fråntas licensplikten.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Hur ställer sig statsrådet till att avskaffa licensplikten på ljuddämpare?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2016-03-18
Besvaras senast
2016-03-30 kl. 12.00


